

*Members of the Committee present:* The Honourable Senators Balfour, Corbin, Doody (*ex officio*), MacEachen (*ex officio*), Neiman and Ottenheimer. (6)

*In attendance:* Mr. Chris Morris, Researcher to the Committee.

*Also in attendance:* The Official Reporters of the Senate.

*Witnesses:*

*Counsel for Senator Cogger:*

Messrs Bruno Pateras; and  
Mark Paci.

*Counsel for the Committee:*

Messrs Allan Lutfy; and  
Neil Finkelstein.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated November 9, 1989 "To inquire into and report on allegations that have been made about the propriety of the conduct of Honourable Senator Cogger in the context of appropriate standards of conduct for Members of the Senate".

Mr. Pateras made a statement and answered questions.

Messrs Lutfy and Finkelstein made statements and answered questions.

The Committee discussed its future business.

At 9:35 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

**ATTEST:**

*Le greffier du Comité*

Paul Bélisle

*Clerk of the Committee*

*Membres du Comité présents:* Les honorables sénateurs Balfour, Corbin, Doody (*d'office*), MacEachen (*d'office*), Neiman et Ottenheimer. (6)

*Présent:* M. Chris Morris, attaché de recherche du Comité.

*Aussi présents:* Les sténographes officiels du Sénat.

*Témoins:*

*Les conseillers du sénateur Cogger:*

MM. Bruno Pateras; et  
Mark Paci.

*Les conseillers du Comité:*

MM. Allan Lutfy; et  
Neil Finkelstein.

Le Comité poursuit l'étude de son ordre de renvoi du 9 novembre 1989: «Faire enquête et rapport sur les allégations qui ont été faites à propos de la justification de la conduite du sénateur Cogger dans le contexte de normes de conduite appropriées touchant les membres du Sénat».

M. Pateras fait une déclaration et répond aux questions.

MM. Lutfy et Finkelstein font des déclarations et répondent aux questions.

Le Comité discute de ses travaux futurs.

À 21 h 35, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

**ATTESTÉ:**